
Ve�ns recullen un miler de f irmes per netejar una riera de

Blanes

Es troba a la Pedrera i, segons els afectats, la manca de manteniment fa

que sigui insalubre

Els ve�ns es queixen que no hi ha cap manteniment de

la riera i les canyes creixen sense control.
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L'Associaci� de Ve�ns de la Pedrera de Blanes ha anunciat que ha

iniciat una mobilitzaci� per aconseguir la neteja de la riera que

recorre el barri f ins la pla�a 11 de Setembre. La problem�tica,

segons els ve�ns, els ha por tat a reaccionar davant la inacci� de les

diferents administracions. Els ve�ns exposen que pateixen

cont�nuament males olors, la brut�cia, les escombreries

escampades, les canyes que creixen sense que es retallin

peri�dicament i, f ins i tot, la pres�ncia de rates. Una situaci�, doncs, que ha causat malestar en el ve�nat, el qual

considera que tot plegat fa que la situaci� a algunes zones de la riera sigui insostenible per la insalubritat que

s'hi genera.

La presidenta de l'Associaci� de Ve�ns de la Pedrera, Rosa Garc�a, ha enviat a les administracions els darrers

cinc anys tota mena de documentaci� sobre la situaci� que pateix el ve�nat a causa de la degradaci� de la riera.

Garc�a ha fet arribar a l'Ajuntament de Blanes, a Medi Ambient de la Generalitat i l'Ag�ncia Catalana de l'Aigua

v�deos, fotos i documentaci�, sense que aix� hagi servit per comen�ar a resoldre la problem�tica, af irmen des

de l'associaci� ve�nal.

El segu?ent pas que han dut a terme des de l'Associaci� �s la recollida de signatures de ve�ns i ve�nes,

promoguda per la ve�na Mimi Rodr�guez, amb l'objectiu que es dugui a terme la neteja de la riera. Segons van

informar ahir des de l'Associaci� de Ve�ns de la Pedrera, amb aquesta campanya ja por ten m�s de 1.050

signatures recollides.

D'altra banda, l'Ateneu Sa Fera Ferotge de Blanes ha proposat dur a terme una neteja auto-organitzada pels

ve�ns i ve�nes i ja hi ha 50 persones volunt�ries per a realitzar-la. Tamb� s'han preparat les e�nes necess�ries.

Finalment, l'associaci� ha reclamat una reuni� amb l'actual alcalde de Blanes, Miquel Lupia�ez (PSC), amb el

qual es trobar� recentment. En aquesta reuni�, Miquel Lupia�ez va explicar-los que li per toca a l'ACA fer els

treballs de neteja de riera. Tamb� els va comunicar que l'Ajuntament no t� diners per realitzar-los per� que es



compromet a ajudar perqu� s'obtingui una soluci� per als ve�ns de la Pedrera.
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